
	  

	  

Til	  Havnebestyrelsen	  
Beslutningsreferat	  fra	  bestyrelsesmøde	  	  
den	  26.	  april	  2012	  kl.	  1700	  	  
c\bestyrelse\b-‐møde	  260412-‐3	  
	  
Rungsted	  Kyst,	  den	  27.	  april	  2012	  	  
	  
Deltagere:	  	  	  	  Ove	  Petersen	  (OP)	  
	   Finn	  Rolf	  Jacobsen	  (FRJ)	  
	   Karsten	  Eckert	  (KE)	  
	   Finn	  Henriksen	  (FH)	  
	   Jesper	  Christensen	  (JC)	  
	   Niels	  Ryhding	  (NR)	  
	  
Fraværende:	  Hans	  Grønberg	  (HG)	  
	   	  Otto	  Bjørn	  Christiansen	  (OBC)	  
	   	  Hans	  Laugesen	  (HL)	  
	  
Andre	  til	  stede:	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Henrik	  Kristensen	  (HEK),	  ref.	  
	  
	  
A	  Bemærkninger	  til	  dagsordenen	  
Ingen	  
	  
B	  Bemærkninger	  til	  meddelelser	  
Bestyrelsen	  bad	  HEK	  tæt	  at	  følge	  udviklingen	  om	  det	  planlagte	  stop	  for	  
udbetaling	  af	  erstatninger	  til	  havneværker,	  der	  er	  stormflodsskadet.	  
Problemet	  er	  aktuelt	  til	  stede,	  da	  havnen	  får	  ca	  1	  mio	  i	  erstatning	  for	  
den	  sidste	  stormflodsskade	  den	  27.	  nov.	  2011,	  så	  hvad	  så	  fremover	  ved	  
lignende	  uheld..	  
	  
Hek	  oplyste	  at	  der	  har	  været	  afholdt	  et	  telefonmøde	  med	  TDC,	  idet	  
havnens	  ”hot	  spot”	  ikke	  har	  været	  den	  forventede	  succes,	  dels	  grundet	  i	  
en	  kompliceret	  brugsanvisning	  for	  brugerne,	  og	  dels	  er	  tiden	  løbet	  fra	  
systemet.	  TDC	  vil	  samtidig	  gerne	  have	  en	  mobil	  antenne	  på	  havnen.	  	  
Havnen	  modtager	  et	  nyt	  teknisk	  oplæg	  snarest.	  
	  
Dagsorden:	  
	  
	  Pkt.	  1	  Godkendelse	  af	  beslutningsreferat	  22.	  februar	  2012.	  	  
Godkendt.	  
	  
Pkt.	  2	  Underskrive	  godkendt	  årsrapport	  2011	  



	  

	  

Blev	  underskrevet	  
	  
	  
Pkt.	  3	  Udkast	  til	  bestyrelsens	  årsberetning	  2011	  
Godkendt	  uden	  kommentarer	  
	  
Pkt.	  4	  Klubberne	  orienterer	  
KDY:Der	  er	  standerhejsning	  og	  båd	  dåb	  søndag	  den	  29.	  april	  
	  
Roklubben:	  Der	  er	  problemer	  med	  at	  få	  fjernet	  det	  opgravede	  tang	  fra	  
sejlrenden.	  
	  
Pkt.	  5	  Eventuelt.	  
JC	  havde	  været	  en	  tur	  rundt	  i	  havnen,	  og	  bad	  os	  være	  opmærksom	  på	  at	  
vandet	  i	  slangerne	  på	  broerne	  ikke	  blev	  forurenet	  af	  alger	  o.l..	  	  
Når	  der	  nu	  ikke	  længere	  er	  så	  mange	  master	  i	  mastehuset	  kunne	  huset	  
evt.	  delvis	  bruges	  til	  andet	  formål.	  HEK	  oplyste	  at	  det	  er	  planen	  at	  
inddrage	  den	  nordligste	  del	  til	  garage	  for	  havnens	  arbejdsmaskiner.	  JC	  
oplyste	  at	  der	  var	  nogle	  revner	  i	  asfalten	  på	  molerne,	  der	  burde	  fyldes	  
op	  med	  let	  flydende	  asfalt.	  
	  
FRJ	  deltager	  desværre	  ikke	  i	  generalforsamlingen,	  hvor	  han	  afgår	  fra	  
bestyrelsen,	  og	  takkede	  derfor	  for	  godt	  samarbejde	  i	  bestyrelsen.	  FRJ	  
ville	  fortsat	  interessere	  sig	  stærkt	  for	  havnen	  og	  dens	  fremtid,	  og	  
forhåbentlig	  igen	  bliver	  valgt	  til	  bestyrelsen.	  
	  
Det	  erindres	  at	  der	  er	  indkaldt	  til	  generalforsamling	  den	  23.	  maj	  2012	  	  
Kl.	  1800	  på	  havnekontoret.	  
	  
	  
Med	  venlig	  hilsen	  
	  
	  
Ove	  Petersen	   	   Henrik	  Kristensen	  
Bestyrelsesformand	   	   Havnemester	  
	  
	   	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  
	   	  
	  
	  


